



May 29, 2024

Match Director report

Highlights :

The 2023-24 season is complete and in the books.

The year got off to a busy start. The announced closure of the Baie D'Urfé club for 2024 season resulted in an unexpected, and welcome, influx of new members. Some of our evening leagues filled up fast, and apart from a few exceptions, we managed to make the necessary adjustments to accommodate everyone. Although it wasn't perfect, it was pretty close, and we have valuable learnings to leverage next year.

The anticipated roll-out of a new registration & league management system, will undoubtedly bring new opportunities for the league convenors. We look forward to the upcoming change!

Here's a summary of our evening leagues & winners:

- Woodward:
 - We had over 60 players, in 15 teams in three divisions:
 - The Garth Rutter Cup : Team Doug Rose (Season champs)
 - Woodward A champs : Team Ladouceur
 - Woodward B Champs: Team Stanway
 - Woodward C Champs: Team Simard
- The Mixed Doubles:
 - Our mixed doubles league had 21 participating teams through two rounds
 - The winners were crowned through a 5 weeks "Tournament of Champions"
 - Winners: Team DeTracy/Meaney
- Wednesday U5
 - Over 30 registered players
 - We welcomed new league convenors this year (Stephanie & Alex) with their own approach to coaching & fun game-play
- Thursday Match Competition:
 - League was at maximum capacity of 56 players for three different competitions throughout the year:
 - Round 1 – Director's Trophy: Winner Team DeTracey
 - Round 2 – Triples Competition: Winner Krug/Belanger/Ladouceur

- Round 3 – The Pat Lid Trophy: Winner Team Ladouceur
- The Ernie White League
 - The Friday social league had 7 registered teams with the following winners:
 - Ernie White A: Team Brazeau
 - Ernie White B: Team Cloutier
 - Ernie White C: Team Sopel

The month of April was a particularly busy month, not only due to our league finals, but also to some of the key events marking 2024 including the Provincial Colts Championship and our annual Last Chance Bonspiel.

Finally a really special thank you to Dave O'Brien & Chris Comeau. Their contributions were absolutely key for a fabulous curling season.

Thanks,

Match director team - Vahe & David (and Chris!)



Rapport du directeur "match"

Faits saillants: :

La saison 2023-2024 est terminée!

Le début de l'année était assez mouvementée. La fermeture annoncée du club de Baie D'Urfé pour la saison 2024 a entraîné un afflux de nouveaux membres (inattendu, mais bienvenu!). Certaines de nos ligues du soir se sont vite remplies et, à quelques exceptions près, nous avons réussi à faire les ajustements nécessaires pour accueillir tout le monde. Même si ce n'était pas parfait, c'était proche, et nous avons des leçons apprises précieuses pour nous guider l'année prochaine.

Le déploiement prévu d'un nouveau système d'inscription et de gestion de ligue apportera sans aucun doute de nouvelles opportunités aux organisateurs de ligue. Nous avons hâte à entreprendre ce changement important.

Voici un résumé des gagnants de la ligue :

- Woodward :
 - Nous avons plus de 60 joueurs, répartis en 15 équipes réparties en trois divisions :
 - La Coupe Garth Ruiter : Team Doug Rose (Champions de la saison)
 - Champions Woodward A : Équipe Ladouceur
 - Champions Woodward B : Équipe Brown
 - Champions Woodward C : Équipe Simard
- Les Doubles Mixtes :
 - Notre ligue de double mixte comptait 21 équipes participantes sur deux tours
 - Les gagnants ont été couronnés lors d'un « Tournoi des Champions » de 5 semaines
 - Gagnants : Équipe DeTracy/Meaney
- Mercredi U5
 - Plus de 30 joueurs inscrits
 - Nous avons accueilli de nouveaux responsables de ligue cette année (Stephanie et Alex) avec leur propre approche du coaching et du jeu amusant.
- Compétition « Match » du jeudi :
 - La ligue a atteint sa capacité maximale de 56 joueurs qui ont participé trois compétitions différentes tout au long de l'année :
 - 1e ronde – Trophée du Directeur : Gagnant Team DeTracey
 - 2e ronde – Compétition Triples : Gagnant Krug/Bélanger/Ladouceur
 - 3e ronde – Trophée Pat Lid : Gagnant Équipe Ladouceur
- La Ligue Ernie White
 - La ligue sociale du vendredi comptait 7 équipes inscrites avec les gagnants suivants :
 - Ernie White A : Équipe Brazeau
 - Ernie White B : Équipe Cloutier
 - Ernie White C : Équipe Sopel

Le mois d'avril a été particulièrement chargé, non seulement en raison de nos finales de ligue, mais également de certains des événements clés marquant 2024, notamment le Championnat Provincial des « Colts » et notre tournoi annuel « Last Chance ».

Enfin, un grand merci à Dave O'Brien et Chris Comeau. Leurs contributions ont été absolument essentielles pour une fabuleuse saison de curling.

Merci,

Équipe de directeurs de matchs – Vahe et David (et Chris!)